
 

Poročilo o delu sveta šole v obdobju med 18.2.2015 in 15.4.2015. 
 

   V omenjenem obdobju smo se člani sveta šole sestali na 12. redni seji sveta šole. Prisotni smo 

bili prav vsi trije člani, ki v svetu zastopamo starše. Ker se je zaradi menjave pradstavnika staršev v 

svetu šole sprostilo tudi mesto namestnika predsednika sveta šole, je moral organ najprej izvoliti 

novega namestnika. Člani sveta šole smo bili enoglasni pri svoji odločitvi ter ponovno na mesto 

namestnika predsednika sveta šole izvolili predstavnika staršev. Gospo Olivero Zec Pufek je tako 

zamenjal g. Saša Sraka. V nadaljevanju seje smo še pregledali in potrdili letno poročilo za leto 2014 

ter poročilo inventurne komisije. Za starše je pomemben še dogodek iz Vičkovega teka, ki ga je v 

svojem poročilu omenil ravnatelj. Zaradi poškodb, ki naj bi jih dve učenki pridobili na prireditvi 

Vičkov tek, so njuni starši vložili odškodninski zahtevek, saj po njihovem šola ni upoštevala vseh 

varnostnih priporočil. Svet šole v tem primeru nima pooblastil za odločanje a smo se soglasno 

postavili v bran vodstvu šole, saj menimo, da je bilo za varnost otrok povsem ustrezno poskrbljeno. 

Poškodbe pa so sestavni del športa in ob tako ustrezni organizaciji ne bi smele biti predmet 

odškodninskih zahtevkov. 

 

  Člani sveta šole pa smo se enkrat sestali tudi dopisno. Tema 11. dopisne seje je bila potrditev 

članov v pritožbeno komisijo. Šola je predlagala seznam osmih strokovnih delavceh OŠ Vič , enega 

predstavnika staršev, ter ene zunanje predstavnice (OŠ Vrhovci). Člani sveta šole smo tudi 

predlagani spisek članov pritožbene komisije potrdili soglasno. Glasovanja na 11. dopisni seji smo 

se prav tako udeležili vsi trije predstavniki staršev v svetu OŠ Vič. 
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